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Komisia pre vzdelávanie, kultúru a voľnočasové aktivity  

pri obecnom zastupiteľstve Bernolákovo 

 

V Bernolákove, dňa 20. 03. 2024 

 

 

Zápisnica zo 9. zasadnutia komisie  

zo dňa 20. 03. 2024 v čase od 17:00 hod. 

Miesto konania: Obecný úrad Bernolákovo, Hlavná 111 

 

Predsedníčka komisie, Ing. Martina Brunel, privítala prítomných, otvorila zasadnutie komisie 

a konštatovala, že komisia je uznášania schopná. Prítomných členov s právom hlasovať: 6. 

Minimálne kvórum na prijatie uznesenia: 5. 

 

Prítomní členovia komisie podľa prezenčnej listiny: Ing. Martina Brunel,  JUDr. Juraj 

Ďorko, PhD., Ing. Rastislav Požár, Michaela Matejková, Marek Jakubovič, Katarína 

Koporcová. 

Zapisovateľka: Ing. Emília Biznárová (OcÚ) – ospravedlnená (PN) 

Ospravedlnení členovia komisie: MUDr. Michaela Mulera 

Hostia: nikto. 

 

Uznesenie č. 1 / 9 / 2024 

Komisia VKVA schvaľuje program v nasledujúcom znení: 

1. Privítanie a otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. VZN čiastočná úhrada  

4. Návrh na zaradenie do siete škôl a školských zariadení Ministerstva školstva, výskumu, 

vývoja a mládeže Slovenskej republiky zariadenie školského stravovania ako súčasť 

elokovaného pracoviska Materskej školy, Kondrótova 1, Bernolákovo na Kondrótovej 

2, Bernolákovo 

5. Návrh na zaradenie elokovaného pracoviska Materskej školy, Kondrótova 1, 

Bernolákovo na Kondrótovej 2, Bernolákovo do siete škôl a školských zariadení 

Ministerstva školstva, výskumu, vývoja a mládeže Slovenskej republiky 

6. Otvorenie školského ihriska Školská dostavba 

7. Rôzne 
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ZA: 6   PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 

 

 

 

K bodu 2: 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľa zápisnice bol navrhnutý prednosta obecného úradu JUDr. Juraj Ďorko, PhD.,  

bez pozmeňujúcich návrhov. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí pán Ing. Rastislav Požár a pani Katarína Koporcová. 

Bez pozmeňujúcich návrhov.  

 

Uznesenie č. 2 / 9 / 2024 

Komisia VKVA schvaľuje za zapisovateľa dnešného zasadnutia JUDr. Juraj Ďorka, PhD. a za 

overovateľov zápisnice pána Ing. Rastislava Požára a pani Katarínu Koporcovú. 

 

ZA: 6   PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

 

 K bodu 3: 

Návrh VZN čiastočná úhrada  

 

Predsedníčka pri otvorení prejedávaného bodu ozrejmila navrhované zmeny k jednotlivým 

úhradám nákladov v materských školách, v základnej škole, v základnej umeleckej škole 

a v jedálňach MŠ a ZŠ. 

V rámci rozpravy prebehla k jednotlivým bodom podrobná diskusia. 

V rámci rozpravy bolo poukázané na nedostatok v čl. 8 v tabuľke číslo 2 : v položke – ZŠ II: 

stupeň (ročníky 6-9) – kde nie je uvedená čiastka za obed. Všetci žiaci ZŠ sa stravujú 

v priestoroch školských jedální. Od 11.03. 2024 sa nik nestravuje v SOŠ PTŠ. 

K uvedenému nedostatku komisia zaujala stanovisko, že ide o administratívnu chybu, ktorú 

bude treba z návrhu odstrániť nakoľko II. stupeň ZŠ by mal mať rovnakú čiastku na úhradu.  

 

Uznesenie č. 3 / 9 /2024 

a)  Komisia VKVA navrhuje obecnému zastupiteľstvu znížiť sadzby v jednotlivých 

článkoch Návrhu na čiastočnú úpravu a odstrániť nedostatok v v čl. 8 Návrhu v tabuľke 
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číslo 2 : v položke – ZŠ II: stupeň (ročníky 6-9) – kde nie je uvedená čiastka za obed, 

ktorý treba zrušiť. 

b) Komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu požiadať pani hlavnú kontrolórku o 

vykonanie kontroly použitia finančných prostriedkov a hospodárenia vo všetkých 

školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce (ZŠ, MŠ, ZUŠ, ŠKD, ŠJ) a 

zapracovať si kontroly do plánu kontrolnej činnosti na druhý polrok 2024 

 ZA: 5   PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 1 

 

K bodu 4: 

Návrh na zaradenie do siete škôl a školských zariadení Ministerstva školstva, výskumu, 

vývoja a mládeže Slovenskej republiky zariadenie školského stravovania ako súčasť 

elokovaného pracoviska Materskej školy, Kondrótova 1, Bernolákovo na Kondrótovej 2, 

Bernolákovo 

 

V rámci rozpravy bolo konštatované, že v materiáli absentuje stanovisko Rady školy pri MŠ 

Kondrótova.  

Uznesenie č. 4 / 9 / 2024 

Komisia VKVA odporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť predkladaný návrh na zaradenie do 

siete škôl a školských zariadení Ministerstva školstva, výskumu, vývoja a mládeže Slovenskej 

republiky zariadenie školského stravovania ako súčasť elokovaného pracoviska Materskej 

školy, Kondrótova 1, Bernolákovo na Kondrótovej 2, Bernolákovo, avšak odporúča doplniť do 

materiálu absentujúce stanovisko Rady školy pri MŠ Kondrótova.  

ZA: 6   PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 5: 

Návrh na zaradenie elokovaného pracoviska Materskej školy, Kondrótova 1, 

Bernolákovo na Kondrótovej 2, Bernolákovo do siete škôl a školských zariadení 

Ministerstva školstva, výskumu, vývoja a mládeže Slovenskej republiky 

 

V rámci diskusie bolo konštatovaný nedostatok, že pani Ing. Biznárová neuviedla a nedeklaruje 

v dôvodovej správe stanovisko Rady školy pri MŠ Kondrótova k zaradeniu do site škôl.  

Uznesenie č. 5 / 9 / 2024 

Komisia VKVA odporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť návrh na zaradenie elokovaného 

pracoviska Materskej školy, Kondrótova 1, Bernolákovo na Kondrótovej 2, Bernolákovo do 

siete škôl a školských zariadení Ministerstva školstva, výskumu, vývoja a mládeže Slovenskej 

republiky, avšak odporúča doplniť do materiálu absentujúce stanovisko Rady školy pri MŠ 

Kondrótova.  
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ZA: 6   PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 6: 

Otvorenie školského ihriska Školská  - dostavba 

 

V rámci rozpravy prednosta OcÚ ozrejmil, že do kolaudácie Dostavby ZŠ na Školskej ulici, 

nebolo zahrnuté aj školské ihrisko, nakoľko nie je do vybavené mobiliárom – t. j. hracími 

prvkami a z uvedeného dôvodu nebolo zhotoviteľom odovzdané. Montáž je plánovaná na 

počiatku mesiaca apríl po jeho vybavení zhotoviteľom je obecný úrad pripravený ihrisko 

prevziať od zhotoviteľa a vyriešiť režim užívania spôsobom ako v areáli ZŠ Komenského. 

Ďalej je potrebné preveriť ako sa ihrisko využíva žiakmi ZŠ. Ak nie je skolaudované, nie je 

možné aby ho žiaci a ani verejnosť využívali. Potrebné osadiť tabule – STAVENISKO, 

prípadne kontrola obecnou políciou. 

 

Uznesenie č. : 6 / 9 / 2024 

Komisia VKVA berie na vedomie Informácie o príprave prevádzky ihriska na Školskej ulici. 

ZA : 6   PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 

K bodu 7: 

Rôzne 

 

Pani Matejková, predniesla podnet k bezpečnosti pre chodcov a presun detí základnej školy 

v rámci presunu po chodníku po Hlavnej ulici, najmä od križovatky Hlavná – Dukelská  

po križovatku Dukelská – Komenského, kde požiadala o vykonanie analýzy na zvýšenie 

bezpečnosti chodcov v rámci dopravného riešenia – so zameraním na zábradlie pri chodníku, 

doplnenie prechodov pre chodcov, zníženie rýchlosti pre motorové vozidlá, .  

 

Záver: 

Predsedníčka poďakovala všetkým prítomným a ukončila rokovanie o 18:30 hod. 

 

Za Overovateľov: 

Ing. Rastislav Požár 

Katarína Koporcová 

 

Zapísal: JUDr. Juraj Ďorko, PhD. v.r. 


